
 

 

Protokoll för årsmöte med Björbo Intresseförening 

2012-05-13 klockan 17.00, Föreningslokalen, IOGT, Björbo 

Närvarande: Sören Dahl, Christer Nilsson, Maria Svensson, Anna Lundström, Annica Gustafsson, Christer Gruhs, Per 

Magnusson, Lennart Ljunggren, Grop Anette Hindén, Camilla Ryttare, Erika Persson, Jan och Barbro Wallin. 

§1. Mötet öppnades av Christer Gruhs. 

§2. Till mötesordförande valdes Christer Gruhs. 

§3. Till mötessekreterare valdes Maria Svensson. 

§4. Till protokolljusterare tillika rösträknare valdes Sören Dahl och Camilla Ryttare. 

§5.  Röstlängden fastställdes till 1 röst per närvarande. 

§6. Årsmötet ansågs behörigen utlyst. 

§7. Dagordningen fastställdes. 

§8. Christer Gruhs läste upp verksamhetsberättelsen. 

§9. Christer Nilsson läste upp kassaberättelsen. 

§10. Christer Gruhs läste upp revisionsberättelsen. 

§11. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av årsmötet. 

§12. Sören Dahl valdes till ordförande på 1 år (nyval), till styrelsen valdes Bodil Eljas och Annica Gustafsson på 

2 år (nyval), som suppleanter valdes Grop Anette Hindén och Anna Lundström på 1 år (omval). 

§13. Till revisor och revisorssuppleant på 1 år valdes Carina Gärds och MajLis Holman. 

§14. Till valberedning på 1 år valdes Lennart Ljungman som tar hjälp av styrelsen. 

§15. Styrelsen fick i uppdrag att ta fram en verksamhetsplan för 2012, förslag på frågor att ta upp var 

infoskyltar vid infarterna, en profilering av Björbo. 

§16. Medlemsavgiften för 2013 fastställdes till 75 kr för enskild och 150 kr för familj. 

§17. Två motioner från Lennart Ljungman hade inkommit till mötet, varav den ena togs upp i 

verksamhetsplanen (infoskyltar). Den andra var att intresseföreningen skulle kunna stå som arrangör för 

evenemang i IOGT, t ex musikunderhållning, Lennart adjungerades styrelsen i denna fråga. 

§18. Vägföreningen håller i samarbete med intresseföreningen på att renovera lekplatserna i byn, beräknas 

klar i slutet på maj. 

Aktiviteter bör anordnas för att ”fånga in” kanotisterna när de är på tävling i Björbo. 

En Facebook-sida bör startas med styrelsen som administratörer för att snabbt få ut info. 

E16-skyltarna komme upp i höst enligt artikel i tidningen tidigare i veckan. 

Vem tar ansvar för boule-banan? Kontakt tas med PRO. 

En fråga om fotbollsplanens skötsel kom upp, konstaterades att den ligger under Björbo IF. 

§19. Mötet avslutades. 
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